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Vragen en opwaarderingen m.b.t. Memo PRT Bestuursarrangement 
 

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
VVD 1 De VVD is teleurgesteld dat het niet gelukt is 

om tot gezamenlijke afspraken te komen 
met J&V over de wijze waarop en de 
condities waaronder opvang van 
asielzoekers kan plaatsvinden. Wat betekent 
dit voor de Utrechtse aanpak, wordt deze 
wel doorgezet?  

De te maken afspraken in een 
Bestuursarrangement waren mede gericht 
op het ondersteunen van de Utrechtse 
aanpak.Toen duidelijk werd dat het 
Bestuursarrangement geen doorgang zou 
vinden schreef de cvdk als voorzitter PRT 
op 2 april een brief aan de colleges van 
BenW en GS dat hij ervan uitging dat 
gemeenten waar mogelijk zullen vasthouden 
aan de Utrechtse Aanpak bij het realiseren 
van voldoende kwalitatieve 
opvangvoorzieningen. Zowel in de PRT van 
18 april als die van 29 mei is deze lijn 
bevestigd. Voor de realisatie van de 
kwalitatieve elementen uit de aanpak zullen 
per opvangvoorziening maatwerk afspraken 
met het Rijk gemaakt moeten worden. 

 2 En kunnen we er op rekenen dat we de 
huisvesting van asielzoekers in Utrecht op 
een goede manier blijven inpassen? 

Zeker, want onderdeel van de Utrechtse 
Aanpak is een goede maatschappelijke 
inbedding en lokale inpassing van 
opvangvoorzieningen. Naast opvang is 
blijvende aandacht voor de huisvesting van 
statushouders van groot belang voor de 
doorstroom en voor het creëren van 
voldoende mogelijkheden voor asielopvang. 

 3 In het hoofdlijnenakkoord tussen PVV, VVD, 
NSC en BBB is aangekondigd dat de 
spreidingswet wordt ingetrokken. Wat heeft 
dat voor gevolgen voor de Utrechtse 
aanpak? 

Tijdens de PRT van 29 mei is bevestigd dat 
het voldoen aan de wettelijke plicht van de 
nog steeds geldende Spreidingswet 
alsmede de maatschappelijke noodzaak 
gezien de tekorten in de opvang van 
gemeenten vragen om door te gaan met het 
(mee)werken aan oplossingen in de 
asielketen.  

 4 Hoe aan we daarmee om in de 
tussenliggende periode? 

De PRT houdt, tot ander beleid en 
wetgeving van kracht worden, vast aan de 
gemaakte afspraken over planning, fasering, 
besluitvorming en de indicatieve 
gemeentelijke opgave, zoals besproken in 
de PRT van 5 februari. Dit is bevestigd 
tijdends de PRT van 29 mei.  

 5 Wij worden benaderd door raadsfracties met 
vragen hierover. Welke boodschap geven 
de commissaris van de koning en de 
gedeputeerde aan gemeenten als het 
hierover gaat? 

De boodschap luidt dat gezien het 
maatschappelijk belang en de (nog) 
geldende wettelijke verplichting de PRT 
ervoor kiest om de inspanningen in het 
kader van de Spreidingswet binnen de 
Provincie Utrecht voort te zetten. Deze 
boodschap is verwoord in een brief van de 
voorzitter PRT aan alle colleges van BenW, 
met de mogelijkheid deze te delen met hun 
raden (verzonden 30 mei jl.)   

 6 De VVD-fractie heeft tot nu toe de indruk dat 
de opstelling van GS en de commissaris 
nogal lijdelijk en volgzaam is. Welke 
mogelijkheden ziet het college van GS en de 
commissaris om een steviger stellingname 
te doen? 

De commissaris is in zijn rol van Rijksorgaan 
en voorzitter van de PRT gezamenlijk met 
de gedeputeerde, met in portefeuille de  
asielopvang en huisvesting statushouders, 
primair gericht op het via de PRT bereiken 
van een gezamenlijke lijn binnen de 
Provincie Utrecht (zie boven). Daarnaast 
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dringen zij in overleggen met 
bewindspersonen aan op het zoveel 
mogelijk verschaffen van duidelijkheid vanuit 
het Rijk in de huidige potentieel verwarrende 
situatie.  

 7 Ofwel, hoe reëel en fair is het om van 
gemeenten te vragen opvang te regelen, of 
het nu huisvesting statushouders is of het 
creëren van opvangplekken, als de 
ondersteunende condities niet op orde zijn? 

Met de beoogde en bereikte 
gezamenlijkheid door bestuurlijke 
coordinatie in het PRT draagt cvdk/GS bij 
aan goede bestuurlijke condities. Utrecht 
loopt daarnaast met de ondersteuning door 
het Kansenmakersteam voorop in het 
scheppen van zo gunstig mogelijke 
ambtelijke ondersteuningsmogelijkheden 
voor gemeenten. Dit vooruitlopend op het 
gaan werken met Ambtelijke Regieteams, 
welke is voorzien in het kader van het traject 
“Versterking PRT's” gekoppeld aan de 
implementatie van de Spreidingswet.  

 8 Wanneer komt het moment dat GS en CvdK 
tegen het Ministerie van J & V zeggen dat 
de wettelijke taak niet uitvoerbaar is? 

De cvdk zal, conform de wettelijke 
verplichting, op uiterlijk 1 november in het 
provinciaal plan verslag uitbrengen aan de 
staatssecretaris. Dan zal blijken in welke 
mate voldaan kan worden aan de 
provinciale opgave.   

PvdA 9 Opwaardeerverzoek: Graag gaan wij in 
gesprek over wat we als provincie kunnen 
doen met de nieuwe ontwikkelingen om 
ervoor te zorgen dat er voldoende opvang is 
en het drama in Ter Apel zich niet herhaalt. 

 

 


